
Innkalling til årsmøte 2025 Faggruppe Fysioterapi for eldre              SAK 01/25 
 

Sted: The Qube Clarion - Oslo Airport, rom: Q4 

Tid: Torsdag, 13.03.25, kl 1745-1915 

Til medlemmer av faggruppen: Faggruppens medlemmer har rett til å møte på årsmøtet med tale-, 

forslags- og stemmerett. Det kan ikke stemmes etter fullmakt. Medlemmene må være til stede på 

årsmøtet for å kunne avgi stemme. Det forventes at deltagere på årsmøtet har gjort seg kjent med 

sakspapirene på forhånd. 

NB! Avstemming foregår digitalt via Microsoft Forms. Den som deltar, må ha med 

mobil/nettbrett/pc for å kunne stemme. Dersom det er få deltagere, foregår avstemming med 

håndsopprekking.  

Observatører: Forbundsleder og den Forbundsstyret har utpekt, har rett til å møte på årsmøtet med 

tale og forslagsrett.  

Andre: Årsmøtet er åpent for forbundets medlemmer, men årsmøtet kan vedta at hele eller deler av 

møtet skal være lukket for andre enn faggruppens medlemmer og personer angitt i avsnittet 

ovenfor. 

Møteplikt: Faggruppestyret skal være til stede på årsmøtet, dersom ikke annet er avtalt.  

 

FORSLAG TIL VEDTAK:  

Årsmøtet 2025 godkjenner innkallingen til årsmøtet for NFFs faggruppe Fysioterapi for eldre 

 

Velkommen til årsmøte 2025!  

Vennlig hilsen  

Styret i faggruppen Fysioterapi for eldre 

 

 

 

 

 

 

 

 



Valg av møteleder, referent og protokollunderskrivere                  SAK 02/25 
 

Forslag til møteleder: Jan-Eivind Holsen 

Forslag til referent: Huy Dang 

Forslag til protokollunderskrivere: Mette Ingebrigtsen og Fredrik Yttereng 

 

FORSLAG TIL VEDTAK:  

Årsmøtet 2025 godkjenner valg av møteleder, referent og protokollunderskrivere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Saksliste                                                                                                                                   SAK 03/25 
Sak 01/25 Innkalling til årsmøte 2025 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner innkalling 

 

Sak 02/25 Valg av møteleder, referent og protokollunderskrivere 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner foreslåtte kandidater 

 

Sak 03/25 Saksliste 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet godkjenner sakslisten 

 

Sak 04/25 Forslag til forretningsorden 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner forslag til forretningsorden 

 

Sak 05/25 Årsberetning 2024 og Handlingsplan 2025 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner årsberetning 2024 og handlingsplan 2025 

 

Sak 06/25 Regnskap 2024 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner regnskapet for 2024 

 

Sak 07/25 Fastsettelse av kontingent 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner foreslått kontingent for 2025 

 

Sak 08/25 Forslag til budsjett for 2025 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner foreslått budsjett for 2025 

  

Sak 09/25 Valg av leder, styremedlemmer og valgkomité 

Sakens dokumenter: Vedlagt i innkalling til årsmøtet 

Forslag til vedtak Årsmøtet 2025 godkjenner valgkomitéens innstilling 

 

 

 

FORSLAG TIL VEDTAK:  
Sakslisten for Årsmøte 2025 i NFFs faggruppe Fysioterapi for eldre godkjennes. 



 

Forslag til forretningsorden for årsmøtet 2025                                 SAK 04/25 
I. Tale-, forslags- og stemmerett 

Medlemmer i faggruppen har tale-, forslags- og stemmerett i henhold til Vedtekter for 

faggrupper i NFF punkt 5.2. Forbundsleder og den Forbundsstyret har utpekt, har rett til å 

møte på årsmøtet med tale- og forslagsrett. 

II.  Taletid mm.  

 Innledningene til sakene gjøres kortest mulig. Maksimal tid er 10 minutter  

 Annen tidsramme kan avtales med ordstyrer 

 Ordinær taletid er tre minutter. Ordstyrer gir tegn når det er ½ minutt igjen. Endret taletid kan 

foreslås av ordstyrere og vedtas av årsmøtedeltakerne 

 Det gis anledning til replikk. Det tillates tre replikker til hvert innlegg og kun en svarreplikk til de tre 

replikkene samlet  

 Hver deltaker gis anledning til to replikker til hvert innlegg. Replikk til replikk tillates ikke.  

 ”Til forretningsorden” kan meldes i den tekniske løsningen som er valgt for årsmøtet, men skal 

formidles muntlig til årsmøtet  

 Ordstyrer kan om nødvendig redusere eller tillate økt taletid 

III. Vedtak 

 Vedtaksforslag fremmes skriftlig i henhold til den tekniske løsningen som er valgt for årsmøtet 

 Forslag skal være fremmet før strek settes i den aktuelle sak. ”Strek” betyr at det ikke er mulig å sette seg 

på talerlisten eller fremme forslag til vedtak.   

 Alle innkomne forslag presenteres når strek er satt 

 

Avstemmingsresultat skal bekjentgjøres for årsmøtet.    

Vedtak avgjøres som hovedregel med alminnelig flertall.   

Alminnelig flertall betyr flertall av de avgitte stemmer. 

IV.  Annet 

Saker som ikke er meddelt årsmøtet etter reglene om innkalling til årsmøtet, kan behandles på møtet 

dersom det ved godkjenning av saksliste vedtas med ¾ flertall og minst 2/3 av medlemmene er til stede. 

At saken ikke er angitt i innkallingen, er likevel ikke til hinder for at det ordinære årsmøtet avgjør saker 

som nevnt i vedtektenes punkt 5.4.2 nr. 1-6 

 

Protokolltilførsler leveres skriftlig før møtet heves.  

 

FORSLAG TIL VEDTAK:  

Årsmøte 2025 godkjenner forslag til forretningsorden.  



Årsberetning 2024 og Handlingsplan 2025                                        SAK 05/25 
 

Årsberetning 2024 

 

Faggruppestyret i 2024:  

Leder: Jan-Eivind Holsen 

Nestleder: Huy Dang 

Kursansvarlig: Emilie Søfteland 

Webinaransvarlig: Fredrik Yttereng 

Kasserer: Mette Ingebrigtsen 

Webansvarlig: Edvard Hole 

Valgkomite: Ida Bjerke, Hannah Lorentzen og Marte Tøndel Brennvik 

Antall møter (fysisk/teams):  

Styret har hatt to fysiske styremøter i 2024, begge i Oslo. 

Til sammen 8 planlagte digitale styremøter, samt noen uplanlagte møter ved behov. 

Styret har i 2024 hatt en strukturert møteplan som har blitt fulgt i stor grad. Dette ønskes 

overført til 2025. 

  

 

Styrets arbeid i 2024 er kommentert i Handlingsplan 2023-2025 (se under). 

Status/kommentarer per januar 2025 er skrevet i kolonnen til høyre.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Handlingsplan 2023-2025 

1. Medlemskap i NFF skal være det naturlige valget for alle fysioterapeuter og 

fysioterapistudenter 

Mål Tiltak  Status 

Faggruppen i 

fysioterapi for eldre 

skal ha flere 

medlemmer i 2025 

enn i begynnelsen i 

2023 

 

Delmål:  

-Sikre god 

representasjon av 

medlemsmassen i 

faggruppen.   

-Innen utgangen av 

2025 skal faggruppen 

ha 400 medlemmer.  

Rekruttering av nye medlemmer 

ved hjelp av informasjonsmøter 

på masterutdanningene i Oslo.  

Ha god dialog med 

medlemmene gjennom både 

informasjon, webinar og 

nyheter.  

Promotering/synliggjøring:  

Samarbeid med regionlederne.  

Samarbeid med NUF 

.  

 

 

Status mars 2023: 350 

medlemmer 

Status 18.01.24: 354 medlemmer 

 

Status 19.02.25: 372 

medlemmer 

 

Gjennom de siste 10mnd har det 

vært jevnlige innmeldinger, 

særlig i forbindelse med 

webinar/seminar.  

 

Vi har i 2024 arrangert fire 

webinar, samt årsmøteseminar i 

samarbeid med faggruppe NOR. 

Det er generelt god deltakelse 

på disse arrangementene. 

 

Vi har i liten grad samarbeidet 

med regionene og NUF i 2024.  

 

Det har dessverre ikke vært 

kapasitet til å holde 

informasjonsmøter eller 

lignende i 2024. 

Å være en synlig, 

engasjert, dynamisk 

og proaktiv 

faggruppe 

Økt representasjon av 

avtalefysioteapeuter i 

faggruppens 

medlemmer/deltakelse på 

kurs/webinar.  

Sende forespørsel til de største 

kommunene i landet om å 

videreformidle informasjon til 

avtalefysioterapeuter.  

Vurdering om behov for andre 

sosiale arenaer for å være synlig 

instagram/youtube/tiktok.  

Vi har dessverre ikke hatt nok 

fokus på å rekruttere 

avtalefysioterapeuter i 2024, 

annet enn å arrangere 

årsmøteseminar med relevante 

tema. 

Angående synlighet, har vi hatt 

god aktivitet på vår instagram- 

og Facebook-konto. Følgertall 

18.01.24 var 318, mens det per 

03.02.25 er 508. 

Webansvarlig Edvard har også 

redigert faggruppens nettside, 



Vurdering av behov for 

spesifikke promotering for 

eksempel facebook.  

Logo til faggruppen – mer 

appellering og attraktiv.  

Behov for å ha en plan for faglig 

deling, eventuelle saker og annet 

som er relevante for medlemmer 

og de interesserte på sosiale 

medier. 

Tidlig ute med kursplan med 

tanke på planlegging med 

fokusområder for inneværende 

år.  

slik at den er mer oversiktlig for 

våre medlemmer.  

Vi har benyttet 

promotering/reklamering via 

Facebook og Instagram. Ifølge 

analysetall fra Facebook har 

dette gitt oss økt mengde klikk 

og svar på f.eks webinar.  

Logo har ikke vært prioritert i 

2024. 

Styret har fortsatt det gode 

samarbeidet med sekretariatet i 

NFF og kursledere i forbindelse 

med kursevaluering og –

utvikling. 

Være tilgjengelig og 

er en ressurs for 

medlemmene 

angående 

henvendelser, faglige 

og fagpolitiske saker.  

Svare på henvendelser fra 

medlemmer og andre innen 

rimelig tid (for eksempel 

facebook og mail). 

 

Bidra til bedre samarbeid 

mellom de ulike ledd i 

organisasjonen gjennom møter 

med faggruppelederne, 

regionlederne, forbundsstyret, 

næringspolitisk råd og 

fagpolitiskutvalg 

Vi har hatt svært kort responstid 

på mail og sosiale medier i 

2024. 

 

Foreløpig mottar faggruppen få 

henvendelser hva gjelder fag og 

fagpolitikk. Det bør jobbes med 

promotering av denne 

muligheten for medlemmer.  

 

 

2. NFF skal bidra til utvikling av god fysisk og psykisk helse og gode 

helsetjenester i samfunnet 

Mål Tiltak Status 

Øke antall offentlig 

finansierte 

fysioterapeutårsverk med 

fokus på fysioterapi for 

eldre.  

Fremme behov for å øke 

offentlig finansierte stillinger 

og driftstilskudd. 

Synlig i dagsaktuelle debatter 

og synliggjøring av 

faggruppen.  

Som nevnt i punkt over, har 

faggruppen blitt mer synlig i 

sosiale medier. Dette har 

vært prioritert fra 

faggruppens side. Gjennom 

dette arbeidet har vi satt 



Se i sammenheng med 

arbeidet knyttet til synlighet.  

 

 

fysioterapi for eldre på 

dagsorden. 

Faggruppen har også svart 

ut en rekke høringer, f.eks 

ang. Prioriteringsveilederen. 

Gjennom å svare på slike 

høringer, forsøker vi å 

synliggjøre fysioterapeuters 

rolle i ulike sammenhenger.  

Trolig kan faggruppen gjøre 

enda mer når det kommer til 

offentlige debatter som 

omhandler vårt fagområde.  

Deltakelse på de ulike 

ressursgrupper 

Representasjon fra 

faggruppen og på vegne av 

NFF.  

 

Faggruppen v/ Jan-Eivind 

har deltatt i ressursgruppen 

for FALLPREVENT, et 

prosjekt for implementering 

av fallforebygging i 

kommunene.  

Vi forsøker alltid så langt det 

lar seg gjøre, å delta i 

ressursgrupper når forespurt. 

I 2024 har det vært færre 

forespørsler enn i 2023. 

Opprettholde og 

videreutvikle kursaktivitet 

innen fagområde 

Opprette kurs og temamøter i 

regi av faggruppen i tillegg 

til NFF’s kurs, for å møte 

både samfunnets og 

medlemmenes behov. 

Oppdatere eksisterende kurs 

og videreutvikling av nye 

kurstemaer og målgrupper.  

Styret har fortsatt det gode 

arbeidet med kursene i 2024. 

Kursansvarlig Emilie har 

sammen med Jan-Eivind hatt 

tett dialog med sekretariat og 

kursledere i evaluering, 

revidering og fornying av 

kurstilbudet.  

Høsten 2024 startet vi 

arbeidet med å utforske 

mulighetene for å kombinere 

kurset “Ortogeriatri og 

osteoporose” og 

“Forebygging av 

funksjonssvikt og fall”. Dette 

arbeidet pågår fremdeles. 

Kurset i “Alderspsykiatri og 

demens” ble arrangert med 



ny kursleder (Sven Renberg) 

høsten 2024. 

Tilbakemeldingene på kurset 

har vært strålende.  

Kursleder Kjersti Moen har 

etter kurset bestemt seg for å 

slutte som kursleder i denne 

omgang. Vår 

webinaransvarlig Fredrik 

Yttereng ble foreslått av 

kurslederne som arvtager og 

ble enstemmig innsatt som ny 

kursleder av styret.  

Grunnkurset ble arrangert 

høsten 2024, med gode 

tilbakemeldinger.  

Øke kompetanse og fokus 

på psykisk helse hos eldre  

Faggruppen samarbeider med 

ressurspersoner og 

fagpersoner om tematikken. 

Nye kurs/webinar.  

Bidra på andre faggruppers 

og regioners kurs  

“Alderspsykiatri og demens” 

ble arrangert høsten 2024. 

 

3. NFF skal være pådriver for kvalitet og etikk i fysioterapeutenes fagutøvelse 

Mål Tiltak Status 

Bidra til generell 

kvalitetsutvikling blant 

fysioterapeuter 

Utvikle kurstilbud basert på 

faggruppens særkompetanse 

som er åpent for alle 

fysioterapeuter. 

Oppfordre medlemmer til å 

delta i kollegabasert 

veiledningsgrupper. 

Strategisk bruk av 

medlemsinvolvering i utvikling 

av kurstilbud/webinar.  

Faggruppen har delt en del 

andre arrangementer på 

Facebook, fra andre 

faggrupper.  

Vi har forsøkt å innhente 

meninger/forslag fra våre 

følgere på Instagram. 

Faggruppen har ikke involvert 

medlemmer i stor grad når det 

gjelder kurstilbud/webinar. 

Vi ønsker i 2025 å undersøke 

mulighetene for å sende ut 

spørreundersøkelser i 

forbindelse med webinar og 

lignende. 



Sette fokus og 

kompetanse på etiske 

vurderinger med 

hensyn til 

prioritering/fagutøvelse

n  

Fysioterapi inn i fremtiden. Hva 

og hvordan vi prioritere? Hva 

er rehabiliteringspotensial? 

Faggruppen har spilt inn dette 

som et tema til 

Fysioterapikongressen i 2025. 

Dette ligger nå som en 

foreløpig del av programmet, 

noe vi er svært fornøyd med.  

Økt bevisstgjøring om 

kloke valg i 

praksisutøvelse 

 

Oppfordre medlemmer til å 

gjøre seg kjent med kampanjen 

kloke valg og unngå 

overutredning, overdiagnostikk 

og over-/underbehandling.  

Stimulere til at offentlig midler 

forvaltes på en etisk forsvarlig 

måte.  

Se punktet over. Ressursbruk er 

et stort etisk dilemma og kan 

relateres til Kloke valg.  

Faggruppen kan vurdere å 

prioritere arbeid med kloke 

valg i 2025. 

Fremme etisk 

refleksjon over praksis 

 

Avholde webinarer med faglig 

innhold som fremmer etisk 

refleksjon gjennom å belyse 

ulike etiske dilemma i praksis. 

Styret skal bistå i arbeidet med 

å spre etiske retningslinjer til 

våre medlemmer 

Det blir en sesjon på dette ved 

Fysioterapikongressen i 2025.  

Bidra til 

kvalitetssikring av 

medlemmenes 

fagutøvelse 

Årlige årsmøteseminar med 

aktuelle faglige tema og faglige 

kurs for medlemmer. Adressere 

etiske 

problemstillinger/dilemmaer 

med kursholdere og andre 

ressurspersoner.  

Se punkt over angående 

kursutvikling, høringsarbeid og 

webinar/seminar, bl.a. 

 

4. NFF skal bidra til å utvikle fysioterapeuters fagkompetanse 

Mål Tiltak Status 

Offentlig 

spesialistgodkjenning 

i fysioterapi for eldre 

Stimulere til en offentlig 

spesialistordning 

Komme med innspill til NFF for 

å gjøre fagområdet godt kjent og 

begrunne behovet for 

spesialistgodkjenning  

 

Faggruppen har i 2023 og 

2024 kommet med omfattende 

innspill til sentral gruppe som 

jobber med/utreder offentlig 

spesialistgodkjenning. 

Tydeliggjøre 

fysioterapeutens rolle 

Komme med innspill i de 

arenaene som fremmer 

Faggruppen har i 2024 

kommet med flere 



og kompetanse i 

helse- og 

omsorgstjenesten 

 

fysioterapeutens rolle og 

kompetanse.  

Webinar/kurs m.m.  

høringsinnspill, hvor en stor 

del av innspillene har lagt vekt 

på viktigheten av 

fysioterapeuter i de ulike 

arenaer.  

Gjennom sosiale medier har 

faggruppen lagt til rette for 

synlighet. 

Oppfordre aktuelle 

fysioterapeuter til å bli 

spesialist i fysioterapi 

for eldre.  

Stipend og stønad til 

kursdeltakelse/utdanning.  

Samarbeid med Fond for 

etterutdanning og 

videreutdanning for 

fysioterapeuter.  

Faggruppen har mottatt flere 

søknader om stipend i 2024  

Stipendordningen har blitt mer 

ryddig og synliggjort på våre 

nettsider. Flere medlemmer 

har benyttet seg av dette. 

 

5. NFF skal være en organisasjon med kompetanse og kapasitet til å ivareta 

NFFs medlemmer og fremme NFFs politikk 

Mål Tiltak Status 

Profilering av 

kompetanse og 

kunnskap i fysioterapi 

for eldre som aktuell 

tilnærming for å løse 

helserelaterte 

utfordringer i et 

samfunnsperspektiv 

Informere i samarbeidsutvalg i 

egen kommune, og fremme 

tverrfaglig samarbeid.  

Styret kan påvirke politikere, 

helsedirektoratet, HOD via NFF 

sentralt. 

Se punkt synliggjøring.  

Faggruppen har dessverre 

arbeidet for lite med politisk 

påvirkning i 2024, utover å 

svare ut høringer. 

Kapasitet anses å være den 

begrensende faktoren. Alle 

faggruppestyrets medlemmer 

har styrevervet ved siden av 

ordinært arbeid. 

Være mer involvert og 

synlig i viktige 

forhandlinger med 

både NFF og 

myndighetene 

Utvikle informasjonsflyt av 

viktige saker innad i NFF. 

Fortsette med aktivt arbeid med 

høringsuttalelser og andre saker 

som er aktuelle for faggruppen. 

Stimulere medlemmer til å ta på 

seg verv i regioner, utvalg og 

faglige råd. 

Faggruppen opplever at 

kommunikasjon med resten 

av organisasjonen er bra.  

Faggruppen har vært aktiv i 

alle aktuelle 

høringsuttalelser.  

Faggruppen har bidratt med 

fagkompetanse når dette har 

blitt etterspurt i 

takstforhandlinger. Vi har 

også innhentet innspill fra 

medlemmer. 



Høsten 2024 oppfordret vi 

følgere i våre sosiale kanaler 

til å ta på seg styreverv hos 

oss, med god respons.  

Påvirke NFFs 

organisasjonsstruktur 

med hensyn til 

ivaretakelse av 

medlemmer og 

tillitsverv.  

Etterspør framdriftsplan og 

konkretisering av 

oppfølgingstiltak.  

Opplæring og ivaretakelse av 

ulike roller og tillitsvern i NFFs 

organisasjon.  

Tydeliggjøring av oppgave- og 

ansvarfordeling mellom ulike 

organisasjonsledd.  

NFF har utviklet e-læring for 

blant annet faggruppestyrer. 

Dette oppleves som nyttig for 

styret i faggruppen, da det 

klargjør hvilken rolle 

faggruppen har i 

organisasjonen.  

Leder av faggruppen har vært 

involvert i arbeidet med 

organisasjonsutvikling som 

pågår i NFF. 

 

6. Ansatte fysioterapeuter skal ha trygge tilsettingsforhold og gode lønns- og 

arbeidsforhold 

Mål Tiltak Status 

Økning i antall 

offentlige stillinger 

øremerket fagområdet 

fysioterapi for eldre 

for at samfunnet skal 

kunne ivareta behov 

for fysioterapitjenester 

i både kommune – og 

spesialisthelsetjeneste 

 

Informere om behovet for 

fysioterapeut med kompetanse på 

eldre i samarbeidsutvalg i egen 

kommune og fremme tverrfaglig 

samarbeid. Styret kan påvirke 

politikere, helsedirektoratet, HOD 

via NFF sentralt. 

 

 

Syret har ikke drevet med stor 

grad av politisk påvirkning i 

2024. 

Bistå/støtte 

medlemmene i endring 

av arbeidsforhold 

dersom det står i strid 

med faglig 

forsvarlighet.  

Gi råd og veiledning til 

medlemmene.  

Sette medlemmene i kontakt med 

aktuell regionleder eller NFF.  

Faggruppen har gitt støtte til 

de medlemmer som 

henvender seg, men det har 

kommet svært få 

henvendelser. Styret bør 

jobbe med å synliggjøre 

denne muligheten for 

medlemmene.  

 

 

 



7. Fysioterapeuter med driftsavtale skal ha gode og forutsigbare rammer for 

utøvelsen av tjenesten 

Mål Tiltak Status 

Kartlegge 

medlemmenes behov 

og ønsker fra 

faggruppen.  

Spørreundersøkelse  

Holde dialog med NFF om 

medlemsoversikt/medlemsinforma

sjon.  

Dette har ikke vært gjort i 

stor grad og handler mye om 

prioritering av 

arbeidsoppgaver. Styret har 

som mål å interagere med 

medlemmer i større grad. 

 

8. Selvstendig næringsdrivende fysioterapeuter uten driftsavtale skal tilbys høyt 

kvalifisert bistand for å utøve sin virksomhet 

Mål Tiltak Status 

Kartlegge 

medlemmenes behov 

og ønsker fra 

faggruppen. 

Spørreundersøkelse  

Holde dialog med NFF om 

medlemsoversikt/medlemsinform

asjon. 

Dette har ikke vært gjort i stor 

grad og handler mye om 

prioritering av 

arbeidsoppgaver. Styret har 

som mål å interagere med 

medlemmer i større grad. 

 

FORSLAG TIL VEDTAK: 

Årsmøtet 2025 godkjenner årsberetningen for 2024 og handlingsplanen for 2025 

 

 

 

 

 



 

 

                                                                                                                                                                                    

Regnskap 2024                                                                                 SAK 06/25 

Hovedinntekt for 2024 består av medlemskontingenter, overføringsmidler fra NFF og deltakeravgift 

på webinar/seminar. 

Hovedutgifter for 2024 går inn under honorar til styremedlemmer, møteaktivitet og 

årsmøteseminar. 

Det ble budsjettert med underskudd på ca. 51.000 i 2024, men vi endte med et overskudd på ca 

135.000. Dette skyldes i hovedsak gode inntekter på webinar/seminar, kombinert med lave utgifter 

ved disse arrangementene.  

Understreker at regnskapet skal til godkjenning hos NFF sentralt i etterkant av årsmøtet. 

 

ÅRSRAPPORT REGNSKAP 2024 

 

 



KOMMENTARER TIL REGNSKAP 

Resultat 2024 

Prosjekt-
nummer 

Prosjektnavn Kommentarer 

52000001 Styremøter Feilfakturering honorar, kursavgift 

52000002 Kurs- og fagutvalget Her har vi budsjettert for bruk av midler, men dette har 
blitt regnskapsført under 52099999. 

52000006 Årsmøteseminar Overskudd på 76.000. I samarbeid med NOR. 

52000007 Generelt Litt mer inntekt på medlemsavgiften. Feilfakturering av 
honorar / godtgjørelse til styrearbeid. Litt underskudd 
på PR/markedsføring. Mindre enn 45.000 ut på stipend. 

52000101 
52000102 
52000103 

Kurs 1-3 Disse postene benyttes under budsjettering av det 
kommende årets webinar, men har ikke blir korrekt 
fakturert. Disse postene må ses i sammenheng med 
prosjektene relatert til webinar. 

52090579 Forebygging av fall hos 
hjemmeboende eldre 

Webinar. Underskudd på 300 

52090629 Ernæring hos den eldre 
pasient 

Webinar. Overskudd på 950 

52090689 Forebygging av fall hos 
hjemmeboende eldre 

Webinar nr 2 om samme tema. Underskudd på 175 

52090761 Helsestasjon for eldre Webinar. Overskudd på 4.100 

52090774 Hvorfor er skrøpelighet 
viktigere enn alder 

Webinar. Overskudd på 2.800 

520999999 Midler NFF utvikling 
kurs – Fysioterapi for 
eldre 

Overskudd på 38.648. Interne overføringer i forbindelse 
med kursutvikling.  

 

FORSLAG TIL VEDTAK: 

Årsmøtet 2025 godkjenner regnskapet for 2024. 

 

 

 

 

 
 

 



Fastsettelse av kontingent                                                                         SAK 07/25 
 

Kontingenten foreslås uendret i 2025 og blir stående på 500kr/år.  

 

FORSLAG TIL VEDTAK: 

Årsmøtet 2025 godkjenner medlemskontingent for 2025. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Forslag til budsjett 2025                                                                             SAK 08/25 
 

Hovedinntekt for 2025 består av medlemskontingenter og overføringsmidler fra NFF. Inntektene 

antas å være lavere sammenlignet med i 2024, i og med at vi ikke arrangerer årsmøteseminar i 2025. 

Hovedutgifter for 2025 er i forbindelse med honorar til styremedlemmer og verdenskongressen. I 

tillegg ser vi dessverre en trend hvor arbeidsgivere ikke gir styremedlemmer fri med lønn til å drive 

for eksempel arbeid med Fysioterapikongressen. Dette medfører økte kostnader til å dekke tapt 

arbeidsfortjeneste. 

Valgkomitéen lyktes i første omgang ikke å rekruttere ny leder til faggruppen. Nåværende leder har 

kommet til enighet med faggruppestyret om å fortsette som leder, på betingelse av at 

lederhonoraret ble økt til ca 1G (125.000). 

Tatt i betraktning at faggruppen har mye egenkapital (ca. 700.000 p.t), samt at vi i 2023 og 2024 

henholdsvis gikk med 90.000 og 135.000 i overskudd, budsjetterer vi med et underskudd på 208.181 

i 2025. For perioden 2023-25 er faggruppen fremdeles i overskudd. 

Understreker at budsjettet skal til godkjenning hos NFF sentralt i etterkant av årsmøtet. 

 

 

 

 

 

 



KOMMENTARER TIL BUDSJETT 

BUDSJETT 2025 

Prosjekt-nummer Prosjektnavn Kommentarer til Budsjett 2025 

52000001 Styremøter Reduserer fra 2 til 1 fysisk styremøte i 2025. Totalt settes det 
av 45.430 til reise, tapt arbeidsfortjeneste og lunsj (ved fysisk 
styremøte) 

52000003 Kommunikasjon og 
markedsføring 

Settes av 5.000 til blant annet annonsering i sosiale medier. 

52000004 Årsmøte Settes av midler i forbindelse med overnatting/måltid ved 
årsmøtet / kongressen. 
I tillegg settes det av 28.000 for å dekke tapt 
arbeidsfortjeneste. 
I tillegg settes det av 10.000 til innkjøp av effekter til stand 
under fysioterapikongressen.  

52000006 Generelt Budsjetteres med 180.000 i inntekt fra medlemsavgift. 
Settes av ca 116.000 for å sende tre styrerepresentanter til 
verdenskongressen i 2025. Dette inkluderer reise, overnatting, 
deltakeravgift og tapt arbeidsfortjeneste. 
Styrehonorar på totalt 155.000 fordelt på 4 styremedlemmer. 
De tre styremedlemmene som reiser til Tokyo mottar ikke 
styrehonorar i 2025. 
Faggruppeleders styrehonorar økes til 125.000, tilsvarende ca 
1G (2024). Dette på bakgrunn av høy arbeidsbelastning og 
utfordringer med å rekruttere leder. 
Settes av 20.000 til kompensasjon for ekstra styrearbeid. 
De tre styremedlemmene som reiser til Tokyo + 
faggruppeleder mottar ikke kompensasjon for ekstra 
styrearbeid. 
Stipendordning settes av til 2 x 20.000. 

52000101 
52000102 
52000103 

Kurs 1-3 Det beregnes en inntekt på ca 4.000 per webinar. 

52099999 Midler NFF utvikling 
kurs – Fysioterapi for 
eldre 

Regnes med noe mindre interne overføringer fra NFF, grunnet 
noe lavere kursaktivitet. 

 

 

FORSLAG TIL VEDTAK: 

Årsmøtet 2025 godkjenner foreslått budsjett for 2025 

 

 

 

 

 

 



Valg av leder, styremedlemmer og valgkomité                                       SAK 09/25 
 

Valgkomitéens innstilling til nytt styre i NFFs faggruppe fysioterapi for eldre 

Valgkomiteen har kommet frem til følgende sammensetning av nytt styret. Det har vært et fokus for 
valgkomiteen å få en god bredde i styret både med tanke på kjønn, geografi og primær-/ 
spesialisthelsetjeneste (offentlig og privat). 

STYRET: 

Leder: Jan-Eivind Dullaert Holsen                                             Gjenvalg 1 år. 

Styremedlem: Ragnhild Kristiansen                                            Ny, 2 år 

Styremedlem: Andrea Smegård Sundal                                    Ny, 2 år. 

Styremedlem: Huy Dang                                                             Gjenvalg, 2 år.                                       

Styremedlem: Edvard Hole                                                         Gjenvalg, 2 år 

Styremedlem: Mette Ingebrigtsen                                             Gjenvalg, 1 år* 

Styremedlem: Fredrik Yttereng                                                   Ikke på valg 

 

VALGKOMITÉ: 

Hannah Lorentzen                                                                 På valg, gjenvalg 1 år. 

Ida Bjerke                                                                                     På valg, gjenvalg 1 år. 

Emilie Hørte Søfteland                                                                 Ny 2 år. 

 

*Gjenvalg 1 år for å utjevne frekvensen av utskiftningen i styret.  

 

 

 

FORSLAG TIL VEDTAK: 

Årsmøtet 2025 godkjenner valgkomitéens innstilling 



 

 

Andre saker: 

Det er ikke meldt inn noen saker fra medlemmer eller andre. 

Alle medlemmer ble informert per epost (10.01.25) om mulighet til å sende inn saker, med frist på 

over tre uker, innen 02.02.25, kl 23:59. 

Faggruppens vedtekter punkt 5.8 Saker utenfor dagsorden: 

“Saker som ikke er meddelt årsmøtet etter reglene om innkalling til årsmøtet, kan behandles på 

møtet dersom det ved godkjenning av dagsorden vedtas med ¾ flertall og minst 2/3 av medlemmene 

er til stede. At saken ikke er angitt i innkallingen, er likevel ikke til hinder for at det ordinære årsmøtet 

avgjør saker som nevnt i vedtektenes punkt 5.4.2 nr. 1-6.” 

 

 


